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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen eredménye volt a sietős beszámoltatásnak?” címmel a Házszabály 90 . §-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Hiller István Oktatási és Kulturális Miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Oktatási és Kulturális Minisztérium, a honlapján 2007. december 7-i dátummal megjelent
„Tájékoztató a szakmai és informatikai fejlesztési feladatok támogatása igénylésének, döntés i
rendszerének, folyósításának, elszámolásának és ellenőrzésének részletes szabályairól szóló
16/2007. (III. 14.) OKM rendelet alapján a szakmai beszámoló elkészítéséhez” cím ű
közleményben felszólította a közoktatási intézmények fenntartóít, hogy töltsenek ki egy
adatlapot az éves informatikai normatíva felhasználásáról . A rövid határidőre előírt
beszámolóban tételesen meg kellett jelölni a támogatásból vásárolt eszközöket, és részletes
véleményt kértek az intézményekben használt akkreditált iskolaadminisztrációs szoftverekr ő l .

Tisztelt Miniszter Úr !

1. Hány fenntartó nem tudta teljesíteni határid őre a beszámolási kötelezettségét ?

2. Milyen hátránya származik a fenntartónak abból, ha nem küldte vissza a kérd ő ívet
határidőre?

3. Milyen hátránya származik a fenntartónak abból, ha egyáltalán nem küldte vissza a
kérdő ívet?

4. Volt-e bármilyen közvetett szándéka a minisztériumnak azzal, hogy az év végé n
mindössze 7 munkanapot hagyott a fenntartóknak a beszámoló elkészítésére?
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Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . januárS4 .

Tóth enc
Fidesz — Magyart` olgári Szövetség


	page 1
	page 2

